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Långa väntetider till logopedi 
 
I Kristianstadsbladet den 27 januari beskrivs verkligheten för en fyraårig pojke, som stått i kö 
för logopedinsatser på CSK i 18 månader. Små barns utveckling följs normalt noggrant av 
barnavårdscentralen, BVC. Avvikelser fysiskt eller psykiskt kontrolleras och följs upp. 
Uppmärksammas försening i den språkliga utvecklingen så remitteras till rätt kompetens, i det 
här fallet logoped. Oavsett vad orsaken är till förseningen i ett barns utveckling måste insatser 
sättas in snabbt för att i mesta möjliga mån förebygga annan problematik inför förskola och 
skola. Att få vänta i ett och ett halvt år på logopedhjälp riskerar att få allvarliga konsekvenser 
för de berörda barnen. 
 
Problemen med långa väntetider inom logopedin har också varit väl kända under flera år. Sedan 
2019 har tre utredningar gjorts och frågan har varit uppe i hälso- och sjukvårdsnämnden vid 
flera tillfällen. Men fortfarande har inte några åtgärder som förmått korta köerna vidtagits. Det 
senaste beskedet är nu att hälso- och sjukvårdsdirektören ska återkomma med nya förslag i maj. 
Under tiden får små barn fortsätta vänta orimligt länge på logopedhjälp, och fortsätta halka efter 
sina jämnåriga i språkutvecklingen. 
 
Jag vill därför fråga Adéle Ceimertz (M): 
 

• Tänker du vidta åtgärder för att barn ska få logopedhjälp inom rimlig tid på CSK? 
 
 
Helen Persson (S) 


